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Vragen van het lid Heijnen (PvdA)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over fictieve
geboortedata in paspoorten.
(Ingezonden 13 augustus 2009)

1
Herinnert u zich mijn vragen over
fictieve geboortedata in paspoorten
en uw antwoord daarop?1

2
Waarom heeft u vraag 4 niet
beantwoord? Bent u bereid deze
vraag alsnog te beantwoorden? Is het
waar dat de afdelingen burgerzaken
regelmatig klachten krijgen,
bijvoorbeeld over het ingaan van de
AOW? Zo ja, hoeveel klachten betreft
dit en wat is de aard van die
klachten? Zo nee, waarom niet?

3
Hoeveel klachten krijgt bijvoorbeeld
de Sociale Verzekeringsbank (SVB)
over de ingangsdatum van de AOW
van personen met een onbekende
geboortedatum?

4
Hebben overheidsorganen die
Gemeentelijke Basisadministratie
(GBA) persoonsgegevens gebruiken
hun systemen zodanig ingericht dat
zij ook zogenaamde
«defaultwaarden» (d.i. onbekende
geboortedata) kunnen verwerken?
Zo nee, welke overheidsorganen
doen dit niet en waarom niet?

5
Is het denkbaar dat bijvoorbeeld de
SVB en een gemeentelijke sociale
dienst verschillende geboortedata
aan eenzelfde persoon toekennen?
Zo nee, waarom niet, nu het een
eigen verantwoordelijkheid is van
overheidsorganen? Zo ja, gebeurt dit
ook en acht u dit wenselijk, efficiënt
en begrijpelijk voor de burger?

6
Deelt u de mening dat het beter is dat
het GBA als basisadministratie voor
iedereen met een onbekende
geboortedatum één fictieve datum
opneemt die voor alle
overheidsorganen dan
vanzelfsprekend leidend is? Zo ja, wilt
u dat bevorderen? Zo nee, waarom
niet?

7
In welke internationale voorschriften
is bepaald hoe onbekende
geboortedata moeten worden
vastgelegd in reisdocumenten?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nr. 3142.

Mededeling

Mededeling van staatssecretaris
Bijleveld-Schouten (Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties)
(ontvangen 4 september 2009)

Naar aanleiding van de schriftelijke
vragen van het lid Heijnen (PvdA)
over fictieve geboortedata in
paspoorten met als kenmerk

2009Z14697 die werden ingezonden
op 13 augustus 2009, deel ik u mede
dat het niet mogelijk is deze vragen
binnen de gestelde termijn te
beantwoorden. De
informatievergaring en afstemming
met betrokken bestuursorganen
vraagt nog enige tijd. Beantwoording
zal plaatsvinden zodra alle relevante
informatie is verkregen.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008–2009 Aanhangsel van de Handelingen

Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden

KVR37490
2009Z14697
0809tkkvr3737
ISSN 0921 - 7398
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2009 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Aanhangsel 7895


